
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 19. oktober 2010

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål N
Da tilskuddet til høreapparater leveret hos private udbydere i 2002 blev hævet
fra 3000 kr. til 5000 kr. fremgik det af bemærkningerne til lovforslaget, at bag-
grunden herfor bl.a. var at styrke indsatsen for varigt at nedbringe ventelisterne
i det offentlige sygehusvæsen og at nedbringe ventetiden til høreapparatbe-
handling på de offentlige audiologiske klinikker. Finder ministeren at det højere
tilskud har levet op til sit formål med at nedbringe ventetiden på de offentlige
klinikker?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karl H. Bornhøft (SF).

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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